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Zapraszamy do dzisiejszego wywiadu z Jerzym Buzkiem dla portalu Onet.pl:

„Konkluzje ostatniego szczytu UE nie mają mocy prawnej”. Były premier dzieli się

refleksjami na temat ustaleń ostatniego szczytu UE i towarzyszącej mu debaty

publicznej.  

 

– Przed grudniowym szczytem nie rozmawialiśmy o Europejskim

Zielonym Ładzie czy Funduszu Sprawiedliwej Transformacji oraz

wszystkich przeobrażeniach gospodarczych, technologicznych, ale

przede wszystkim - cywilizacyjnych, które stoją przed nami. Temu

wszystkiemu, jak wspomniałem, służy przecież wieloletni budżet, a

także Fundusz Odbudowy. Nigdy w historii Unii nie było tak bogatej

propozycji finansowej dla krajów członkowskich.
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–  Nic dziwnego, że groźba weta przyćmiła zupełnie to, czemu miał

służyć ten budżet - nie mówiliśmy więc o tym, jak wykorzystać te

nadzwyczajne pieniądze.

 

Jeżeli znajdą Państwo chwilę na lekturę całej rozmowy, zapraszamy na

strony Onet.pl
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